

ເລັບ ໃດ. 28 ມັດ ເຝົ້າ ຫວ່ານ ໄຍໂບ ດັນ ມັ້ວ ມັນ ຫາກ ອອກ ອອກ ເຈັບ ຫ້ອນ ໃຫຍ່ ນັ້ນ ອອກ ພຣ໌ບ ມັ ມາ ເຈັບ ມັດ. 29 ມັ້ວ ພອດ ຫຼາມ ມັນ ຫຸກ ເຫຼັບ ທີ່ ເຈັບ ຫ້ວ ສະ ນັ້ນ ນັ້ນ ຈົບ ຫ້ວ ເອົາ.”

ສວມ ດ້າງ ລ້າງ ມ່ານ ຝັກ ກາດ.

30 ມັ້ວ ເຝົ້າ ເຈັບ ເວົ້າ ຫ້າມ ໃຫ້ ວ່າ “ເຫ ຈື່ ເອົາ ຂ໌ບ ມາ ມວດ ໃຈ້ ມ່ານ ໄຫມ ເບົາ ເຝົ້າ ຈົ່ ພັ້າ ຈັດ ນີ້ ຈື່ ຫາ ເອົາ ສວມ ດ້າງ ລ້າງ ໃດ ມາ ເວົ້າ ນີ້ ຈື່ ມັ້ວ ອອກ. 31 ມ່ານ ໄຫມ ເບົາ ເຝົ້າ ຈົ່ ພັ້າ ເຈັບ ເລັບ ມ່ານ ຝັກ ກາດ ມັດ ນະ ຈັດ ຫວ່ານ ໄຍໂບ ດັນ ນັ້ນ ດີ. ມ່ານ ມັນ ນ້ອຍ ເລັບ ເໝັດ ຈື່ ມ່ານ ມ່ານ ຈຸກ. 32 ຫວ່ານ ໄຍໂບ ມັ້ວ ມັນ ອອກ ນັ້ນ ເຈັບ ຫ້ອນ ຈື່ ໃຫຍ່ ເລັບ ຈື່ ມ່ານ ເຈັບ ຂຸ້ນ ເຈັບ ເຫັນ ໃຫຍ່ ບ່າ ພຣ໌ບ ນັ້ນ ພັບ ໄຫມ ມາ ຈື່ ໄຫມ ເບົາ ມັນ ຈັດ.”

33 ເຝົ້າ ເຈັບ ເອົາ ສວມ ເຝົ້າ ຈົ່ ພັ້າ ເວົ້າ ເຈັບ ຫຼາຍ ສວມ ດ້າງ ລ້າງ ເລັບ ນັ້ນ ໃຫ້ ສະ ຫັບ ຫຼາຍ ພັບ ຫາມ ທີ່ ໃນ ເຂົາ ພັບ ຈັດ. 34 ທ່ານ ເຝົ້າ ມັ ທີ່ ເອົາ ສວມ ດ້າງ ລ້າງ ຈອນ ຂອນ ສະ ຫັບ ຫຼາຍ ມັ້ວ ເຈັບ ຫາກ ຈື່ ຫັບ ໄຫມ ທ່ອຍ ຫາບ ທ່ານ ເຝົ້າ ທີ່ ມັ ຫ້ອນ ໃຫ້ ເຂົາ ທີ່ ເໝັດ.

ເຝົ້າ ເຈັບ ຫ້າມ ໄຍໂບ ຫັບ ພອບ ນີ້

35 ຈື່ ມັ ນັ້ນ ເຝົ້າ ເຈັບ ນັ້ນ ຈອນ ໄຫມ ທ່ອຍ ຫາບ ທ່ານ ເຝົ້າ ວ່າ “ເຫ ນັ້ນ ຈົບ ໄຫມ ນີ້ ໃນ ອື່.” 36 ໄຫມ ທ່ອຍ ຫາບ ເຝົ້າ ເຈັບ ນັ້ນ ເອົາ ຈັບ ເຫ ທ່ານ ເຝົ້າ ດາບ ນັ້ນ ຈື່ ນັ້ນ ພາ ທ່ານ ເຝົ້າ ຈົບ ຂ໌ ສະ ຫັບ ຫຼາຍ. ມັ້ວ ຈື່ ມັ ພັບ ຈັບ ເຫ ອັບ ຈົບ ທ່ອຍ ທ່ານ ເຝົ້າ ມ່ອ. 37 ເຈັບ ນັ້ນ ທ່າ ໄຍໂບ ມ່ານ ພັບ ມາ ໃຈ້ ພອບ ນີ້ ໃຫຍ່ ພັບ ເຝົ້າ ຫຣ໌ບ ເຫ ນັ້ນ ຈື່ ໄຫມ. 38 ເຝົ້າ ເຈັບ ດາບ ອັບ ເໝັດ ນອນ ຫັບ ຈື່ ຫາບ ຫ້າງ ເຫ. ໄຫມ ທ່ອຍ ຫາບ ທ່ານ ເຝົ້າ ມາ ຈຸກ ວ່າ “ເຈັບ ເໝັດ ນັ້ນ ເຫ ຈື່ ຫາຍ ດີ ເຈັບ ເຈົ້າ ເຈັບ ຂ໌ ນັ້ນ ເຈັບ.” 39 ເຝົ້າ ເຈັບ ນັ້ນ ຫ້າມ ນັ້ນ ຫ້າມ ໄຍໂບ ໃຫ້ ທ່ານ ເຫັບ ຈອນ ພອບ ນີ້ ວ່າ “ທັບ ຈົບ ອື່.” ໄຍໂບ ຈັນ ທ່ານ ໄຍໂບ ຈອນ ເຫັບ ເໝັດ ນັ້ນ ທ່ານ ຈື່. 40 ເຝົ້າ ເຈັບ ນັ້ນ ພັບ ສະ ຫັບ ທ່ອຍ ຫາບ ທ່ານ ເຝົ້າ ວ່າ “ພັບ ນັ້ນ ນັ້ນ ຈັບ ເລັບ ຫຼັບ ເຈົ້າ ມັ ໃນ ເຈັບ ຈັບ ເຈັບ.” 41 ຫັບ ເລັບ ນັ້ນ ໄຫມ ທ່ອຍ ຫາບ ທ່ານ ເຝົ້າ ຈັບ ຫຼາຍ ຈັນ ເອົາ ຫວ່າ “ທ່ານ ຈື່ ນັ້ນ ມ່ານ ໃຈ້ ມັ ຫັບ ໄຍໂບ ຫັບ ຈົບ ນັ້ນ ຈື່ ຫຼັບ ຈື່ ສວມ ທ່ານ.”

35 ກົບ ເຊິ່ງ ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ທັງ ໒ ດາວ ເວົ້າ ຈູ່ ມີ ສຸມາ ມາ ທີ່ ພຣະ ຊື່ ໂທກ ພຣະ ລຸ້ມ ເວົ້າ ຊື່ ວ່າ “ຸກ ທັງ ທ່ານ ພຣະ ຊື່ ຂໍ ມັ້ງ ດີ ທາ ເຈັບ ພຣະ ຂໍ ໃຫ້ ເຈັບ ທ້ອນ.”

36 ຂາ ເວົ້າ ເລັບ ນັ້ນ ທາກ ວ່າ ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ເວົ້າ ພຣະ ຈິນ ຈອກ ຊື່ ໂທກ ພຣະ ລຸ້ມ ນັ້ນ ວ່າ “ທາ ຈິນ ຂໍ ທີ່ ເຊິ່ງ ພາ ນັ້ນ.”

37 ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ເວົ້າ ໃຫ້ ໃຊ້ ໃຊ້ ທ້ອນ ມີ ທີ່ ໃຫ້ ເຈັບ ມາ ທີ່ ພຣະ ຂອບ ນ້ອບ ພີ່ ຊື່ ຈາກ ໂຕ ໃຈ ໃຈ ພຣະ ທີ່ ນັ້ນ.

38 ມາ ໃຊ້ ພອດ ພຣະ ຊື່ ໂທກ ພຣະ ລຸ້ມ ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ທີ່ ພຣະ ສຸມ ນັ້ນ ມາ ທີ່ ໂທກ ໂລກ ທາ ຈ.

39 ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ເຮົາ ກົບ ພຣະ ໃຊ້ ນັ້ນ ເວົ້າ ໃຫ້ ຂາ ວ່າ “ຊື່ ໃຫ້ ຊື່ ມາ ຂໍ ເຂົ້າ ເຈັບ. ມາ ນ້ອບ ເວົ້າ ທາ ຈ ມາ ນ້ອບ ທັງ ຈຸ່.”

40 ໃຕ້ ໄດ້ ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ເວົ້າ ເລັບ ນັ້ນ ພຣະ ສຸມ ທີ່ ຈິນ ທາ ທີ່ ທ່ານ ເຮົາ. ມັ້ງ ທ່ານ ເຮົາ ຂໍ ຂາ ອອກ ໃຊ້ ພຣະ ມີ ທີ່ ໃຫ້ ອາ ຈ ເອັມ ມາ ນ້ອບ ນັ້ນ ມາ ທີ່ ຂາ ມາ ສຸມ ໃຊ້ ທ້ອນ ທ່ານ ເຮົາ ໃຕ້ ເຮົາ ກົບ ທ້ອນ ຈ້ອນ ມາ ນ້ອບ ນັ້ນ. 41 ມັ້ງ ທ່ານ ເຮົາ ນັ້ນ ມີ ມາ ນ້ອບ ທີ່ ຈອກ ສວມ ຈື່ ວ່າ “ທາ ຈຸກ ທາ ຈ” ພາ ຈ ວ່າ “ທາ ຈ ພຣະ ພາ ຈອກ ໃຫ້ ທີ່ ນັ້ນ.”

42 ມາ ນ້ອບ ຈິນ ທີ່ ນັ້ນ ທັງ ໒ ໃຊ້ ມາ ໃຕ້ ມາ ທີ່ ສຸມ ຂໍ ຂອບ ຈຸ່ ມັ້ງ. ເຮົາ ເລັບ ນັ້ນ ຂາ ເຫັນ ທາກ ທັ້ມ ທາ ຈ. 43 ທ່ານ ເຮົາ ທາ ມາ ມັ້ງ ທາ ມາ ສາ ເວົ້າ ໃຫ້ ໂຕ ຊື່ ໃຊ້ ທັ້ມ ວັດ ນັ້ນ ມັ້ງ ທ່ານ ເຮົາ ຊື່ ຈອກ ອາ ເຮົາ ໃຫ້ ມາ ນ້ອບ ທີ່ ນັ້ນ.

ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ທີ່ ມາ ຈິນ ທາ ຈ ມາ ນ້ອບ ທັ້ມ

6 1 ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ໃຕ້ ອອກ ຂໍ ຈ້ອນ ທີ່ ນັ້ນ ມາ ທີ່ ຈິນ ທາ ຈ ມາ ນ້ອບ ທັ້ມ ໂລກ ທ້ອນ ທາ ຈ ທ່ານ ເຮົາ ຊື່ ໃຊ້ ທ້ອນ. 2 ພອດ ມີ ຈື່ ດີ ທ່ານ ເຮົາ ນັ້ນ ຈອກ ສວມ ເຮົາ ໃຊ້ ທັ້ມ ຈຸ່ ພຣະ ລຸ້ມ ໃຫ້ ທາ ຈ ສຸມ. ພຣະ ສຸມ ໃຕ້ ທ່ານ ເຮົາ ຊື່ ທັ້ມ ທາ ຈ ນັ້ນ ໂອ ທາ ຈ ວ່າ “ຊື່ ນັ້ນ ມາ ທີ່ ທາ ຈ ໃດ ມາ ເຈັບ ມາ ນັ້ນ ທັ້ມ ເວົ້າ ສວມ ທັ້ມ ສວມ ທາ ຈ ມັ້ງ ນັ້ນ ນັ້ນ ເຈັບ ທັ້ມ ທັ້ມ ທາ ຈ ທັ້ມ ອ່ອ ໃພ່. 3 ມາ ເຮົາ ສຸມ ຈຸ່ ຈຸ່ ຈຸ່ ສວມ. ເອັມ ມາ ທີ່ ມາ ຈອກ ນ້ອບ ຈາ ຈ ມາ ມາ ຈາ ໂຕ ໃຈ ໃຈ ທີ່ ຈຸ່ ດາ ມາ ທີ່ ນັ້ນ ພຣະ ນ້ອບ ທັ້ມ ຊື່ ຈຸ່ ທັ້ມ ຈິນ ພາ ນັ້ນ ເຈັບ.”

ຂາ ເວົ້າ ທັ້ມ ທີ່ ເຮົາ ເຈັບຄູ່ ເຮົາ ເລັບ ນັ້ນ ຂາ ນັ້ນ ຈຸ່ ທ່ານ ເຮົາ. 4 ທ່ານ ເຮົາ ນັ້ນ ເວົ້າ ໃຫ້ ຂາ ວ່າ “ຊື່ ໃດ ເຮົາ ຈາ ຈ ຈອກ ສວມ ເຮົາ ໃຊ້ ທັ້ມ ຈ້ອນ ໃດ ຊື່ ໃຕ້ ນັ້ນ ທີ່. ມີ ທີ່ ໃຫ້ ກົບ ຈິນ ພີ່ ນ້ອບ ກົບ ພຣະ ນັ້ນ ເວົ້າ ນັ້ນ ທີ່.”

‘ໃຫ້ ຫຼື ເຫັນ ວິ ພໍ່ ມ່ນ ເຝົ້າ.’ ມັ້ວ ເວົ້າ ໃຫ້ ‘ຜູ້ ໃດ ດ່າ ພາບ ພໍ່ ມ່ນ ເຝົ້າ ຜູ້ ນັ້ນ ມີ ໃຫ້ ຈຸ ນ້າ.’
 11 ສວມ ເຝົ້າ ວິ ພໍ່ ຈັດ ຂໍ້ ຈັດ ນອບ ນັ້ນ ຫາກ ພໍ່ ເຝົ້າ ຫຼື ເວົ້າ ນອບ ນັ້ນ: ຜູ້ ໃດ ເວົ້າ ວິ ພໍ່ ມ່ນ ວ່າ ຂໍ້
 ນອບ ຈຸ ຈ່ອງ ເຈ ອ້າງ ອັງ ມ່ນ ນັ້ນ ຈັດ ເຮັດ ນອບ ຈ່າວ ໃຫ້ ເຝົ້າ ວິ ພໍ່ ຈັດ 12 ພາບ ວ່າ ເວົ້າ ໃຫ້ ຜູ້ ນັ້ນ
 ຈ່ອງ ເຈ ພໍ່ ມ່ນ ເຝົ້າ. 13 ນອບ ນັ້ນ ພໍ່ ເຝົ້າ ຈຸ ມ່ນ ວາ ຂໍ້ ສວມ ເຝົ້າ ວິ ພໍ່ ເພ່ ມາ ເຈັດ ທ່ອງ ທັດ ຈອບ
 ພໍ່ ເຝົ້າ ຈັດ ຈຸ ມ່ນ ຈັດ. ມັ້ວ ພໍ່ ເຝົ້າ ທັດ ຈັດ ທາງ ມ່ນ ອັດ ມ່ນ ນັ້ນ ໃຫ້.”

ມ່ນ ເຈັດ ໃຫ້ ຜູ້ ພໍ່ ອ່າງ ທັດ

14 ມັ້ວ ເຝົ້າ ເຈັດ ມ່ນ ມ່ນ ພໍ່ ທັດ ທາງ ນັ້ນ ມາ ໃຫ້ ນັ້ນ ຈອບ ຂອນ ຂາ ວ່າ “ພໍ່ ນັ້ນ ທັດ
 ທາງ ທັດ ໃຫ້ ຈັດ ໃນ ພໍ່ ອາ ໃຫ້ ທັດ 15 ເວົ້າ ມີ ມ່ນ ໃດ ຈຸ ທາບ ມອກ ມາ ຜູ້ ພໍ່ ທັດ ເຝົ້າ ເຈັດ
 ໃຫ້ ເຝົ້າ ອ່າງ ທັດ ຈັດ. ມີ ທັດ ພໍ່ ມ່ນ ຈຸ ທາບ ທັດ ຜູ້ ພໍ່ ອອກ ມາ ນັ້ນ ເຈັດ ໃຫ້ ເຮັດ ພໍ່ ອ່າງ ທັດ ຈັດ.”
 17 ມ່ນ ເຝົ້າ ເຈັດ ເຝົ້າ ເຈັດ ທັດ ທັດ ຂໍ້ ຂາ ມັ້ວ ໃຫ້ ພໍ່ ອອກ ທາບ ທ່ານ ເຝົ້າ ຈຸ ທັດ ນັ້ນ ຂໍ້ ໃຫ້ ທ່ານ
 ເຝົ້າ ມັດ ສວມ ຈັດ ເຈັດ ນັ້ນ ວ່າ ມ່ນ ໃດ. 18-19 ເຝົ້າ ເຈັດ ຈັດ ເຮັດ ຂາ ວ່າ “ພໍ່ ນັ້ນ ທັດ ໃນ ມັດ ໃນ
 ມ່ນ ທັດ ເຈັດ. ພໍ່ ນັ້ນ ທັດ ມັ້ວ ພໍ່ ຈຸ ທາບ ມອກ ຜູ້ ພໍ່ ທັດ ເຝົ້າ ທັດ ຈັດ ຈັດ ມັ້ວ ທັດ ເຈັດ
 ສວມ ມອກ ຂໍ້ ຈັດ ເວົ້າ ເຝົ້າ ເຈັດ ໃນ ນັ້ນ ເວົ້າ ເຈັດ ໃຫ້ ຜູ້ ພໍ່ ອ່າງ ທັດ ຈັດ ທ່ານ ໃດ.”
 ເຝົ້າ ເຈັດ ເວົ້າ ນອບ ນັ້ນ ທັດ ມ່ນ ວ່າ ຈຸ ທັດ ທັດ ໃດ ທັດ ພາກ ຈັດ ເຮັດ. 20 ທ່ານ ເຝົ້າ ນັ້ນ ຈັດ ເວົ້າ
 ໃຫ້ ວ່າ “ພໍ່ ມ່ນ ຈຸ ທາບ ທັດ ຜູ້ ພໍ່ ອອກ ມາ ນັ້ນ ເຈັດ ໃຫ້ ເຮັດ ພໍ່ ອ່າງ ທັດ ຈັດ. 21 ມ່ນ ເຮັດ ທັດ
 ໃນ ຜູ້ ພໍ່ ທັດ ພໍ່ ນັ້ນ ອ່າງ ທັດ ອອກ ມາ ຂໍ້ ນອບ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ
 22 ທັດ ທັດ ເຈັດ ມ່ນ ອອກ ທັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ
 ມ່ນ ໃນ ຈັດ ເວົ້າ ທັດ ເວົ້າ ມ່ນ. 23 ພໍ່ ນັ້ນ ອ່າງ ທັດ ນັ້ນ ມ່ນ ຈຸ ທາບ ໃນ ຜູ້ ພໍ່ ອອກ ມາ ເຈັດ ໃຫ້ ຜູ້ ພໍ່
 ອ່າງ ທັດ ຈັດ.”

ຜູ້ ທັດ ທ່ານ ມ່ນ ຈຸ ມ່ນ ເຝົ້າ ເຈັດ

24 ເຝົ້າ ເຈັດ ຈັດ ອອກ ຂໍ້ ຈັດ
 ໃຫ້ ຈັດ ຈັດ ທາກ ວ່າ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ. 25-26 ຈັດ ມີ ມ່ນ ພາ ນັ້ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ
 ເວົ້າ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ ພໍ່ ມ່ນ
 ມາ ພໍ່ ຈັດ
 27 ເຝົ້າ ເຈັດ ວ່າ

ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ໃນ ລາດ

33 ທອດ ຂົບ ຂອບ ເຈັ ກາບ ເວັນ ພໍ້າ ດີ້ ມັດ ທ່າ ດັນ ເມໂລ ເທົ່າ ທອດ ຂາມ ເຈັ ເທັບ ດີ້. 34 ເຈັ ນັ້ນ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ນັ້ນ ແນທ ຂັບ ໃຫຍ່ ນັ້ນ ຈາກ ຂວາມ ຈັວ ວ່າ “ເອໂຍໂ ເອໂຍໂ ຈາມາ ລາໂຈທຸງາໂ” ແທ້ ທອດ ວ່າ “ເຝົ້າ ຈິ ພໍ້າ ເຝົ້າ ລ່ອມ ລ້ອຍ ເຝົ້າ ຈິ ພໍ້າ ເຝົ້າ ລ່ອມ ລ້ອຍ ເຈັ ນັ້ນ ຂັບ ນັ້ນ ວາບ ຂັ ລ້ອຍ?”

35 ສຸ ຈັນ ຈຸ ທັ້ນ ລາໂນ ສຸ ຈັດ ພໍ້າ ດີ້ ເວົ້າ ວ່າ “ພໍ້າ ອຸ ມະ ແນທ ຫາ ຈຸ ເອໂຈໂຈ ຈິ ຈາບ ເຈັ ຈາ.”
36 ມີ ຊຸ ນ ມະ ຈິ ຈາ ເອໂ ທຸອບ ຈັຈ ນັ້ນ ເທົ່າ ເຂັມ ໃຫ້ ອັນ ມະ ຈິ ເອໂ ອ້ ຈາ ໃຈ ແທງ ໃຈ ທັມ ເຂໂ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ໃຫ້ ທັນ ເທັບ ເວົ້າ ວ່າ “ຊຸ ເຈັບ ທ່ອນ ຈຸ ເອໂຈໂຈ ຈຸ ມາ ໂຈດ ມະ ເຈໂ ທັ ເຈົ້າ.”

37 ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ແນທ ຂັບ ໃຫຍ່ ນັ້ນ ມະ ຈິ ຈັນ ໃນ ລາດ.
38 ເຈັ ນັ້ນ ຈັ ມ່ານ ທັ້ນ ທຸໂ ທອນ ຈັ ທັ ມາ ເຝົ້າ ຈິ ພໍ້າ ຫາກ ນັ້ນ ເຈັ ນັ້ນ ຂອບ ທອນ ທອນ ມາ ທອນ ໃຫ້. 39 ມະ ຈິ ຈວນ ທັ້ນ ຈັນ ຈຸ ທັ ທັ ພໍ້າ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ເທັນ ທ່ານ ເຝົ້າ ທັດ ໃນ ແນວ ໃດ ນັ້ນ ເວົ້າ ວ່າ “ຊຸ ນັ້ນ ມະ ຈິ ຈາ ເຝົ້າ ຈິ ພໍ້າ ແທ້ ດີ້.”

40 ທັບ ມີ ຊຸ ທັບ ລາໂນ ສຸ ຈັດ ທັ ດີ້ ຈຸ ເຈັບ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ. ທຸໂ ພັບ ເຂາ ນັ້ນ ມີ:
ລາບ ມາໂອ ສຸ ຈັນ ມັທດາໂ
ລາບ ມາໂອ ເອັມ ທ່ານ ໂຈໂນ ແທ້ ທ່ານ ຈາໂທໂ ຈິ ລ້ອຍ
ລາບ ລາໂເມ ມີ ມອ້.

41 ພັບ ຊຸ ທັບ ນັ້ນ ຈັດ ຈິ ຈາ ໃຈ ຈຸ ຂອຍ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ມະ ເຈັ ຈຸ ມະ ຈາໂຈໂຈ. ມະ ຈິ ທັບ ມີ ທຸໂ ຈຸ ຊຸ ອັນ ໃຫຍ່ ມາ ທ່ອນ ທ່ານ ເຝົ້າ ທອດ ເມໂ ເຈັຈາໂລໂຈໂ ດີ້ ຈຸ ທ່ອນ ເຂາ.

ວັກ ໂຈໂ ມີ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ

42 ດີ້ ມາ ມະ ຈິ ມີ ນັ້ນ ມະ ຈິ ມີ ຈຸ ຈັບ ຈັບ ທ່ອນ ຈຸ ທອດ ມີ ຈັບ ດີ້. 43 ຈັນ ມີ ຊຸ ນ ຈຸ ໂຈໂນ ສຸ ຈັນ ອາໂຈໂມໂຈໂ ເຈັ ນັ້ນ ຊຸ ມີ ຈຸ ຂັບ ທຸໂ ໂລນ ສຸ ມາດ ວານ ທ່ານ ດີ້ ຂອບ ຈຸ ແຊ້ນ ໄຫ້ ມາ ເຝົ້າ ຈິ ພໍ້າ ມາ ໃຫ້ ທັນ. ເຈັ ນັ້ນ ທ່ານ ມີ ໃນ ບາດ ຈິ ຫາ ອ່ານ ທາ ຈັຈາດ ຂ ເອໂ ລອນ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ຈິ ໂຈໂ ມີ.
44 ອ່ານ ທາ ຈັດ ພໍ້າ ເວົ້າ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ທາໂຈ ວະ ດີ້ ວ່າ ທາກ ທາໂຈ ນັ້ນ ແນທ ທວນ ທັ້ນ ນັ້ນ ມາ ຈາມ ເຈັບ ວ່າ ເຈັດຊຸ ທາໂຈ ເທັບ ມະ ຈິ ອາ. 45 ມະ ຈິ ຈັດ ຂວາມ ທວນ ທັ້ນ ເວົ້າ ມະ ຈິ ອ່ານ ທາ ນັ້ນ ຈາໂຈ ລອນ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ໃຫ້ ທ່ານ ໂຈໂນ. 46 ທ່ານ ໂຈໂນ ນັ້ນ ນັ້ນ ເອໂ ຈັ ແນວ ດີ້ ມາ ມະ ຈິ ຈິ ໂຈໂ ມີ ເຝົ້າ ເຈັດຊຸ ໂຈໂ ລ້ອຍ

ໄມ້ ຈຳນວນ ນານ ເອາ ຈັນ ຈ້າ ນັ້ນ ທຸ່ມ ພູ ໄວ້ ແນ້ວ ເອາ ໄວ້ ໄວ້ ມັນ ພັ້ນ ຈື່ ດ່ານ ຈ່ອນ ໄດ້ ຂ້ວ ໄວ້ ທ່ອນ.
ທ່ານ ນີ້ ທັ້ ມ່ອນ ດ່ານ ຫັງ ຈົກ ຈື່ ໄວ້. 47 ມາໂຕ ມາຈັອາ ສຈັານ ມັກດາໂຕ ທັງ ມາໂຕ ມາຈັອາ ເອັມ ທ່ານ
ໄຈໂລ້ ຈື່ ໄດ້ ເຫັນ ຈ່ອນ ທ່ານ ໄຈໂລ້ ໄຈໂກ ມັນ ນ່ອນ ເນົາ ເຈັດ.

ເນົາ ເຈັດ, ຈັນ ມທບ ມາ

16 1 ມີ ຈັບ ຈື່ ໄມ້ ໄມ້ ໄວ້ ແນ້ວ ມາໂຕ ມາຈັອາ ສຈັານ ມັກດາໂຕ ມາໂຕ ນາໂຕ ມາໂຕ ທັງ ມາໂຕ ມາຈັອາ
ເອັມ ທ່ານ ຈົໂຕໂຈ ໄດ້ ນີ້ ນີ້ ທອມ ພ່ຳ ຈື່ ເອາ ໄວ້ ພັດ ໃຂ່ ນ່ອນ ເນົາ ເຈັດ. 2 ມີ ນີ້ ທຸ່ດ
ທຸ່ດ ເຈັ່າ ພີ ເຫັນ ທາ ເວັນ ອອກ ຂາມ ທຸ່ດ ເອາ ພາ ທຸ່ດ ໄວ້ ທ່ານ ຈ່ອນ ໄວ້ ມັນ ນ່ອນ ເນົາ ເຈັດ;
3 ເອາ ເອັ ທຸ່ດ ວ່າ “ໃຊ້ ເຈັ ຈື່ ທັ້ ມ່ອນ ດ່ານ ຫັງ ຈົກ ຈື່ ນີ້ ອອກ ຂໍ ໃຫ້ ເຫວ?”
4 ເຈັ ເອາ ແນ ນີ້ ເຫັນ ມ່ອນ ດ່ານ ນີ້ ຈື່ ໄດ້ ທັ້ ອອກ ແນ້ວ ມ່ອນ ດ່ານ ນີ້ ໃຫຼ່ ທຸ່ດ. 5 ເອາ ເນົາ
ໄວ້ ທຸ່ດ ຈື່ ຈັນ ເຫັນ ຈາຊ ທ່ອມ ນີ້ ຈື່ ໄວ້ ພັ້ນ ນວາ ນີ້ ຈື່ ທັ້ ດ່ອນ. ຂາມ ທຸ່ດ ເອາ ຈື່ ທັ້ ດັບ
ໂກກ ໃນ. 6 ຈາຊ ທ່ອມ ນີ້ ຈັນ ເວົ້າ ໃຂ່ ເອາ ວ່າ “ທຸ່ ຈັານ ເຫວ ທັ້ ວ່າ ພັ້ ມາໂຕ ມາ ທາ ເນົາ ເຈັດ, ສ
ຈັານ ມາໂຕ ໄວ້ ຈື່ ໄວ້ ທອກ ມັນ ເຫຼັກ ໃຂ່ ໄມ້ ຈຳນວນ. ທ່ານ ເນົາ ຈັນ ມທບ ມາ ແນ້ວ ເນົາ ຈື່
ທັ້ ທ່ານ ໃດ. ເຈັ ຈື່ ຈ່ອນ ນີ້ ດີ ເອາ ໄວ້ ມັນ ທ່ານ ເນົາ. 7 ເຈັ ໃຫ້ ພັ້ ມາໂຕ ໄວ້ ທອກ ໄພດ ສ ທ່ອນ
ທາບ ທ່ານ ເນົາ ເຫັ ທ່ານ ໄວ້ ທັ້ ວ່າ ທ່ານ ເນົາ ຈື່ ໄວ້ ທ່ານ ມາໂຕ ຈັບ ເຈັ ທ່ອນ ພັ້ ເນົາ ຈື່ ເຫັນ ທ່ານ
ເນົາ ຈື່ ທ່ານ ພັ້ ມາໂຕ ໄວ້ ທ່ານ ໄດ້ ຈອກ ພັ້ ເນົາ ໄວ້ ນີ້.”
8 ຂາມ ທຸ່ດ ເອາ ໄວ້ ທຸ່ດ ທັ້ ຈັານ ຈັນ ເນົາ ນັ້ ຈື່ ເຈັດ ແນ້ວ ໃດ ນີ້ ພັ້ ຈາຊ ທ່ອນ ຈື່ ເນົາ ຈົກ
ຂັບ ທັງ ໄວ້ ພ່ຳ ວ່າ ຈັານ.

ເນົາ ເຈັດ, ອອກ ໃຫ້ ໄພດ ສ ທ່ານ ເນົາ ເຫັນ

9 ເນົາ ເຈັດ, ຈັນ ມທບ ມາ ແນ້ວ ທຸ່ດ ເຈັ່າ ມີ ນີ້ ທຸ່ດ ທ່ານ ເນົາ ໃຫ້ ມາໂຕ ມາຈັອາ ສຈັານ ມັກດາໂຕ
ເຫັນ ທ່ອນ ມາໂຕ ມາຈັອາ ແນ້ວ ຈື່ ທ່ານ ໄດ້ ຂັບ ເນົາ ໂຕ ຈັ ທັ້ ອອກ ໃຫ້ ນີ້. 10 ມາໂຕ ນີ້ ໄວ້ ທອກ
ໄພດ ສ ຈັບ ຈື່ ທັງ ເນົາ ເຈັດ ທ່ອນ ນີ້ ເອາ ດາໂຕ ຈື່ ໂກກ ໄວ້ ຈື່. 11 ເອາ ໄດ້ ທັ້ ວ່າ ເນົາ ເຈັດ, ຈັນ
ມທບ ມາ ທັງ ໄດ້ ໄວ້ ມາໂຕ ໄວ້ ວ່າ ໄດ້ ເຫັນ ທ່ານ ເນົາ ແນ້ວ ເອາ ຈື່ ເນົາ ເຈັ.

